
Rada Gminy Ostróda 

Sesja Rady Gminy 

P R O T O K  Ó  Ł  Nr III/2024 

z obrad III Sesji Rady Gminy Ostróda, w kadencji  2024-2029 

odbytej dnia 4 czerwca 2024 r. godz. 1100 

w sali 401 Urzędu Gminy Ostróda 

 

Dnia 4 czerwca 2024 r. o godz. 1200 odbyła się III sesja Rady Gminy Ostróda w kadencji  

2024-2029. 

Obecnych na sesji było 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

- Wójt Gminy Ostróda Pan Bogusław Fijas, 

- Zastępca Wójta Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau, 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Płecha, 

- Radca Prawny Marzenna Koziorowska, 

oraz sołtysi z terenu gminy Ostróda, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Pan Marek Husar otworzył obrady III Sesji Rady Gminy Ostróda. 

W sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady powitał obecnych na sesji radnych, sołtysów i pracowników 

urzędu. 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady powołał Wiceprzewodniczącą Rady radną 

Barbarę Stabińską. 

Radna Barbara Stabińska wyraziła zgodę. 

Rada na Sekretarza obrad jednogłośnie powołała Wiceprzewodniczącą Rady Barbarę 

Stabińską. 

Następnie Przewodniczący Rady złożył wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w 

przygotowanych projektach uchwał. 

Rada jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

W dalszej części Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad. 



Wójt Gminy Ostróda Pan Bogusław Fijas złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

po punkcie 4 projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ostróda 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w kwestii stałego zamieszkania radnego Marka 

Husara.  Następnie Pan Bogusław Fijas złożył do projektu uchwały obszerne uzasadnienie: „w 

dniu 28 maja 2024 roku wpłynęło pismo wojewody warmińsko-mazurskiego o określonym 

znaku w sprawie przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego zgłoszonej 

wojewodzie informacji o nieposiadaniu przez radnego Marka Husara biernego prawa 

wyborczego, braku zamieszkiwania na terenie gminy Ostróda w dniu wyborów. Zgodnie z 

artykułem 18a ust. 4 wyżej ustawy komisja rewizyjna wykonuje inne zadania zlecone przez 

radę w zakresie kontroli. W związku z powyższym zasadne jest zlecenie przez radę Gminy 

Ostróda przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w tym zakresie komisji rewizyjnej. 

Proszę państwa Zgodnie z art. 11 § 1 pkt 5 kodeksu wyborczego prawo wybieralności bierne 

prawo wyborcze w wyborach do rady gminy ma osoba posiadająca czynne prawo wyborcze do 

rady gminy to jest stale zamieszkująca na obszarze tej Gminy. Pod pojęciem stałego 

zamieszkania Kodeks wyborczy rozumie zamieszkanie w określonej miejscowości pod 

oznaczonym adresem z zamiarem stałego pobytu artykuł 5 punkt 9 kodeksu wyborczego. W 

myśl art. 28 kodeksu cywilnego można mieć tylko jedno miejsce zamieszkania, o miejscu 

zamieszkania dla określenia praw wyborczych decydują dwie przesłanki faktyczne które muszą 

wystąpić łącznie przebywanie w znaczeniu fizycznym w określonej miejscowości pod 

oznaczonym adresem oraz zamiar stałego pobytu w tym miejscu. O zamieszkaniu w danej 

miejscowości pod wskazanym adresem można mówić gdy okoliczności sprawy pozwolą 

przeciętnemu obserwatorowi na sformułowanie wniosku że w tym miejscu skupia się 

działalność osoby fizycznej oraz znajduje się jej centrum życiowe. Istotną rolę przy ustalaniu 

przebywania w danej miejscowości odgrywa życie rodzinne zamiar przebywania nie może być 

oceniony wewnętrznego przekonania pozytywnego stosunku emocjonalnego do danej 

miejscowości czy wreszcie deklaracji słownej lub zapewnień. Aby był on wiarygodny musi 

jeszcze wyrażać się w postaci konkretnych sprawdzalnych zachowań,  które będą jego 

potwierdzeniem. Nie wystarczy W tej mierze jedynie złożenie oświadczenia czy zapewnień 

przez zainteresowaną osobę o danym zamiarze. Muszą temu oświadczeniu jeszcze towarzyszyć 

codzienne czynności faktyczne i prawne które będą jego wyrazem. To jest na potwierdzenie 

wyrok NSA z 8 listopada 2023 roku. Zgodnie z artykułem 383 paragraf 1 punkt 2 kodeksu 

wyborczego wygaśnięcie mandatu radnego następuje w przypadku utraty prawa wybieralności 

lub nieposiadania go w dniu wyborów. Wygaśnięcie mandatu radnego z wyżej wymienionej 

przyczyny stwierdza Rada Gminy w drodze uchwały w terminie miesiąca od dnia wystąpienia 

przyczyny wygaśnięcia mandatu to jest § 2. Przed podjęciem uchwały o wygaśnięciu mandatu 

należy umożliwić radnemu złożenie wyjaśnień tu § 3. Uchwałę rady o wygaśnięciu mandatu 

radnego doręcza się niezwłocznie zainteresowanemu i przesyła wojewodzie oraz komisarzowi 

wyborczemu. Od uchwały Rady o wygaśnięciu mandatu zainteresowanemu przysługuje skarga 

do Sądu Administracyjnego. Wygaśnięcie mandatu radnego następuje z dniem 

uprawomocnienia się wyroku sądu administracyjnego oddalającego skargę o której mowa w § 

1 art. 384 § 1 i 3. Zgodnie z art. 98a ustawy o samorządzie gminnym jeżeli Rada Gminy wbrew 

obowiązkowi wynikającemu z art. 383 § 2 kodeksu wyborczego w zakresie dotyczącym 

wygaśnięcia mandatu radnego nie podejmuje uchwały nie podejmuje uchwały wojewoda 

wzywa organ Gminy do podjęcia odpowiedniego aktu w terminie 30 dni. W razie 

bezskutecznego upływu terminu określonego w ustępie 1 wojewoda po powiadomieniu 

ministra właściwego do spraw administracji publicznej wydaje zarządzenie zastępcze ust. 2. W 

związku z tym przedkłada się projekt uchwały o zleceniu postępowania wyjaśniającego komisji 

rewizyjnej. Dziękuję bardzo.” 

 



 

Wniosek Wójta Gminy Ostróda o rozszerzenie porządku obrad został poddany pod 

głosowanie. 

 

1) Głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy Ostróda o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ostróda 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy Ostróda o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ostróda 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 

Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

PRZECIW (8) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 

Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek Pana Bogusława Fijasa Wójta Gminy 

Ostróda został odrzucony. 

Przewodniczący Rady nadmieniła, że pismo o którym mówił Pan Wójt wpłynęło na ręce 

Przewodniczącego 31 i  Wiceprzewodnicząca Rady Pani Barbara Stabińska złożył 

wyjaśnienie Panu Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu. 

Ad. 2. 

Przyjęcie protokołu z obrad II sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad II sesji rady gminy był wyłożony 

do wglądu, uwag nie zgłoszono. Zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad II sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z obrad II Sesji Rady Gminy Ostróda. 



Ad. 3.  

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

 

W tym punkcie Wójt Gminy Ostróda Bogusław Fijas przedstawił sprawozdanie wójta z pracy 

w okresie między sesjami, zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały. 

 

Ad. 4.  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady przystępując do realizacji punktu 4 porządku obrad poinformował, że 

zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Rada Gminy rozpatruje skargi na działania wójta i 

gminnych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane są przez obywateli; w 

tym celu powołuje się komisję skarg, wniosków i petycji. W skład komisji skarg, wniosków i 

petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem 

Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczących Rady.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby komisja składała się z 3 osób . Innych propozycji 

nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad 3 osobowym składem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Rada Gminy ustaliła 3 osobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Pan Marek Husar poinformował, że 

Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego  jak i pozostałych członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji wybiera Rada w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. 

Ponadto, Przewodniczącego Komisji zgodnie ze Statutu Gminy § 144 ust. 5  wybiera Rada 

Gminy. 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radny Grzegorz Furtak zaproponował radną Wiolettę Czossek. 

Radna Wioletta Czossek wyraziła zgodę. 

Radny Mariusz Ignatjuk zgłosił radnego Łukasza Wolfa. 

Radna Barbara Stabińska zgłosiła radnego Marcina Jabłonowskiego. 



Radny Andrzej Bartnicki zgłosił radnego Dariusza Szymanka. 

Radny Krzysztof Wroński zgłosił radnego Dominika Serafina. 

Radny Łukasz Wolf prosił o wyjaśnienie głosowania. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że odbędzie się glosowanie imienne nad każdą kandydaturą. 

Wobec powyższego przystąpiono do poszczególnych głosowań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnej Wioletty Czossek na Przewodniczącego/ą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 

Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 

PRZECIW (7) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 

Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Łukasza Wolfa na Przewodniczącego/ą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 

Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

PRZECIW (8) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar,  

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Marcina Jabłonowskiego na Przewodniczącego/ą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kinga Balcerzak, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, Mariusz Ignatjuk, 

Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, Dariusz Szymanek 



PRZECIW (6) 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Łukasz Wolf, Krzysztof 

Wroński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Bartnicki 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Dariusza Szymanka na Przewodniczącego/ą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Kinga Balcerzak, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk 

PRZECIW (9) 

Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 

Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Bartnicki, Marcin Jabłonowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Dominika Serafina na Przewodniczącego/ą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, 

Krzysztof Wroński 

PRZECIW (9) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 

Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf 

 

Przewodniczący Rady prosił o opinię Panią Marzennę Koziorowską Radcę Prawną, ponieważ 

dwóch kandydatów otrzymało tę samą liczbę głosów. 

 

Pani Marzenna Koziorowska wyjaśniła, że należy przeprowadzić głosowanie pomiędzy 

dwoma kandydatami. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnej Wioletty Czossek na Przewodniczącego/ą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 

Marcin Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 

PRZECIW (6) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Tomasz Klimecki, Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof 

Wroński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Ignatjuk 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Marcina Jabłonowskiego na Przewodniczącego/ą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Łukasz Wolf 

PRZECIW (7) 

Kinga Balcerzak, Wioletta Czossek, Marek Husar, Dominik Serafin, Barbara Stabińska, 

Dariusz Szymanek, Krzysztof Wroński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Bartnicki, Grzegorz Furtak, Marcin Jabłonowski 

 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana  Pani Wioletta Czossek. 

 

W dalszej części Przewodniczący rady prosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Radny Andrzej Bartnicki zaproponował radnego Marcina Jabłonowskiego. 

Radny Grzegorz Furtak zaproponował radnego Dariusza Szymanka. 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem Marcina Jabłonowskiego na członka Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 



PRZECIW (3) 

Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem Dariusza Szymanka na członka Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Krzysztof Wroński 

PRZECIW (1) 

Łukasz Wolf 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Ad. 5.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych Komisji Problemowych 

Rady Gminy Ostróda. 

  

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 48 ust. 1 statutu gminy Ostróda, radny 

może być członkiem nie więcej niż dwóch stałych komisji. 

Do składu Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw Obywatelskich 

zgłosiło się 6 osób: T. Klimecki, K. Wroński,  B. Stabińska, G. Furtak, H. Marek i Ł. Wolf. 

Po chwili swoją kandydaturę zgłosił radny Witold Bojar. 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Ostatecznie do w/w Komisji zgłoszono 7 osób. 

W dalszej części Przewodniczący Rady odczytał propozycje składu Komisji Oświaty Kultury 

i Spraw Społecznych: M. Ignatjuk, E. Chmura, K,Wroński, K. Balcerzak, M.Jabłonowski, A, 

Bzartnicki, W. Czossek, D, Szymanek, B. Stabińska, G. Furtak i M. Husar. Łącznie 11 osób. 

Do Komisji Ładu Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zapisały się cztery osoby: 

T. Klimecki i W. Bojar, M. Ignatjuk, D. Serafin. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia składów liczbowych 

stałych Komisji Problemowych Rady Gminy Ostróda. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów liczbowych stałych Komisji Problemowych 

Rady Gminy Ostróda..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Ad. 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji problemowych 

Rady Gminy Ostróda. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji problemowych 

Rady Gminy Ostróda. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do 

Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Ostródzko - Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

 

Przewodniczący Rady rozpoczął czytanie uchwały. 

 

Pani Marzenn Koziorowska Radca Prawny wyjaśniła, że obecnie należy zgłaszać propozycje 

kandydatów. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów na 

przedstawiciela gminy do Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego 

"Czyste Środowisko" .  

Radny Łukasz Wolf proponowała radnego Tomasza Klimeckiego uzasadniając, że ma 

największe doświadczenie w ochronie środowiska, 

Radna Barbara Stabińska zgłosiła kandydaturę Pana Cezarego Wawrzyńskiego. 



Przewodniczący Rady sprostowała, że to nie ta uchwała. 

Radna Stabińska przeprosiła za pomyłkę i zgłosiła kandydaturę radnego Andrzeja 

Bartnickiego na przedstawiciela Związku „Czyste Środowisko”. 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Tomasza Klimeckiego na przedstawiciela gminy do 

Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego "Czyste Środowisko" .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Dominik Serafin, Łukasz Wolf, Krzysztof 

Wroński 

PRZECIW (7) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marcin 

Jabłonowski, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Husar, Tomasz Klimecki 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad wyborem radnego Andrzeja Bartnickiego na przedstawiciela gminy do 

Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego "Czyste Środowisko".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 

Marcin Jabłonowski, Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 

PRZECIW (4) 

Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radny Andrzej Bartnicki otrzymał największą 

liczbę głosów, tym samym został powołana na przedstawiciela gminy do Zgromadzenia 

Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego "Czyste Środowisko"..  

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 

 

Ad. 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do 



Zgromadzenia Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

 

Przewodniczący Rady przypomniała, że gmina wyznaczyła na kandydata Pana Cezarego 

Wawrzyńskiego. Pan Marek Husar udzielił głosu Panu Cezaremu Wawrzyńskiemu. 

Pan Cezary Wawrzyński w swoim wystąpieniu powiedział: „Dzień dobry państwu. Cezary 

Wawrzyński, Zastępca Burmistrza Miasta Ostróda ale również były Sekretarz Gminy 

Ostróda. To dla mnie moment  szczególny, że po jakimś czasie mogę ponownie zabrać głos w 

trakcie sesji Gminy Ostróda. Tytułem usprawiedliwienia Pani radnej - często ludzie mylą nazwy 

tego związku, z resztą w ogóle on zmieniał długo nazwy tego związku, 

25 lat w tamtym roku ten związek skończył. Był to najpierw związek Kanału Ostródzko 

Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego, potem Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego, 

doszły powiaty teraz jest Związek Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza 

Iławskiego. Razem to jest 17 samorządów czyli 14 gmin i 3 powiaty praktycznie 

wszystkie leżące na tak zwanym obszarze krainy kanału elbląskiego. My Ostródzianie 

twierdzimy, że to jest Kanał Ostródzko-Elbląski. Po pierwsze jeżeli tak się stanie, że zostałbym 

tym przedstawicielem Gminy Ostróda, oczywiście dziękuję za taki wybór, to będzie duże 

wyróżnienie. Tak można zgodnie ze statutem, bo można się trochę zdziwić tak 

że nie mieszkaniec Gminy Ostróda byłby przedstawicielem w tym związku właśnie 

„kanałowym” tak w cudzysłowie mówić, ale już informuję, że na przykład mieszkaniec Gminy 

Ostróda poseł Gorczyca został wybrany jako delegat miasta Ostróda do tego związku i zapewne 

będzie przewodniczącym zgromadzenia, tak jak to od lat było, czyli Gmina Ostróda na pewno 

ma już swojego przedstawiciela w tym związku. Ja tutaj, że znam gminę to osób co najmniej 

nie musiałbym przekonywać ale oświadczam że tak jest, że się również utożsamiam z gminą 

Ostróda pomimo sprawowanej funkcji, również iluś osób nie musiałbym przekonywać, ale też 

oświadczam, że tak jest. Oczywiście z drobnymi wyjątkami, że jak byłem ostatnio w 

Zwierzewie i w Turznicy to musiałem kibicować sokołowi ale to chyba do wybaczenia w tym 

momencie w każdym bądź razie obiecuję, bo znam się na kanale, od lat funkcjonuję w tym 

kanale, byłem członkiem zarządu. Nieformalnie Burmistrz Ostródy zostaje wybierany jako 

przewodniczący zarządu. Nasz referat rozwoju lokalnego i promocji prowadzi sprawy 

inwestycyjne, mamy teraz nowy program kanałowy. Tak więc no chyba łatwiej tak uważam. 

Wiążąc się emocjonalnie z gminą Ostróda również zapewnić interesy w tym związku jest 

łatwiej właśnie kiedy jest się obok burmistrza, który przewodniczy Zarządowi. Tak więc 

obiecuję dbać o interesy Gminy w tym związku jeśli oczywiście zostanę wybrany. I cóż Proszę 

o głos. Dziękuję”. 

 

Przewodniczący Rady podziękował i udzielił głosu Wójtowi Gminy Ostróda. 

Wójt Gminy Ostróda Bogusłąw Fijas prosił o poparcie kandydatury Pana Wawrzyńskiego  i 

stwierdził, że jest to największy fachowiec jeśli chodzi o wiedzę na temat kanału. Ponadto od 

wielu lat pracuje skutecznie, aby kanał znalazł się na światowej liście Unesco. Wiedza Pana 

Cezarego będzie wartością dodaną a obecność przyniesie korzyści dla naszego samorządu i 

gminy, mówił Pan Fijas. 

Radna Barbara Stabińska nadmieniła, że z p. Wawrzyńskim pracowała przez kilka lat, 

poznała jego zaangażowanie i wkład w pracę przy kanale i dodała, że jest bardzo dobrym 

fachowcem. Radna jest przekonana, że dzisiejsze głosowanie udowodni, że Pan Wawrzyński 

będzie godnie to stanowisko reprezentował. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 



Przewodniczący Rady złożył gratulacje Panu Cezarowi Wawrzyńskiemu, w tle słychać było 

brawa. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy do 

Zgromadzenia Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad. 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Ostróda w Zgromadzeniu 

Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego Zastępcy Wójta. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Ostróda w Zgromadzeniu 

Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego Zastępcy Wójta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 

Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 

Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 

Przewodniczący Rady złożył gratulacje Panu Grzegorzowi Kastrau, w tle słychać było brawa. 

 

Ad.10.  

Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radny Łukasz Wolf prosił Przewodniczącego Rady o zwołanie pierwszych posiedzeń 

komisji, żeby mogły się ukonstytuować i zacząć pracować, gdyż są już opóźnione. 

Przewodniczący Rady przyjął do widomości zgłoszony postulat. 

 

 



Ad.11.  

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Nie było. 

 

Ad. 12.  

Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformowała, że dn. 28 wpłynęło pismo od Wojewody Warm. – 

Mazurskiego na ręce Przewodniczącego, tak jak Pan Wójt wspominał. Dalej Pan Husar 

wyjaśnił, że udzielona została odpowiedź Panu Wojewodzie. 

Następnie Pan Marek Husar poinformował, że dn. 21 maja 2024 r, wpłynęła do Urzędu 

Gminy skarga na Pana Wójta Gminy Ostróda w zakresie oszustwa komputerowego, 

zarzucając, że organ bez odpowiednich uprawnień gromadzi i udostępnia informacje 

wprowadzając innych w błąd co wyrządza szkodę. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym celu sporządzona została informacja prawna 

wobec dalszego procedowania, która zostanie przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Więcej informacji nie zgłoszono. 

 

Ad.13.  

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Husar zamknął 

obrady III Sesji Rady Gminy Ostróda o godz. 11:56. 

Na tym protokół zakończono. 
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